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Protokół nr XXV / 17 

z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu  31.03.2017r. 

 

1. Otwarcie obrad XXV Sesji Rady Gminy Brody. 
 
Przewodniczący Rady  p. Lech Kossak o godz. 10 

00
 otworzył obrady XXV Sesji Rady Gminy Brody.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
Na 15 radnych, obecnych było 14.  Radny Michał Rudnicki nieobecny – usprawiedliwiony. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
Spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.  

M. Tracz  uchwałę dot. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego m. Zasieki 
odłożyć do momentu wykonania studium. Wójt podejmując decyzję o zmianie planu powołuje Gminną komisję 
urbanistyczną. Jeżeli nie ma takiej komisji w Urzędzie Gminy to na zasadach porozumienia z inną gminą,  ta 
komisja opiniuje wniosek dot. zmiany w planie. W naszym przypadku taki wniosek został wysłany ale nie było 
odpowiedzi. W związku z regulaminem jaki obowiązuje w tej komisji ( w gminie Lubsko) każdy wniosek musi 
być zaopiniowany. Jeżeli nie było zaopiniowanego wniosku - uchwała nie powinna być im przedłożona. 
Jak mówi ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym ustalenia w studium są wiążące dla 
organów gminy, przed sporządzeniem planów miejscowych. W związku z tym proponuje wykreślić ten punkt z 
porządku obrad. 

Przewodniczący Rady – uchwałę przepracowały komisje. Proponuje przegłosować, spytał kto jest za 
wykreśleniem tej uchwały z porządku obrad. 
Za wykreśleniem głosowała 1 osoba, 10 było przeciwnych, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

Wójt proponuje wprowadzić uchwałę dot. zmiany taryf za wodę i ścieki . Komisja oświaty zaopiniowała 
uchwałę pozytywnie, komisja budżetu zapoznała się z projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady –  3.04.2017r. mija termin zatwierdzenia taryf , jeżeli rada nie przyjmie stawek to 
stawki i tak zostaną przyjęte zarządzeniem Wójta.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Wójta.  
Za – głosowało 8 radnych, 6 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady  prosił o przegłosowanie porządku obrad. 
Za – głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji. Rady Gminy Brody. 

Do protokołu nie zgłaszano uwag. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Radni otrzymali informację na piśmie..  
Wójt  wyjaśnił dodatkowe punkty. 
Ad. pkt. 8  - 30 marca w Forście odbyło się spotkanie inicjujące ideę powołania zespołu  do spraw 
zagospodarowania promenady Nysy  Łużyckiej po stronie polskiej.  Planuje się wybudować dom spokojnej 
starości po stronie polskiej przy  długim moście w Zasiekach.  Pensjonariuszami mogą być mieszkańcy 
Niemiec oraz Polski. Zatrudniony będzie personel  niemiecki  i polski. Planuje się przejście rowerowo – 
piesze. 

R. Janczewski spytał jakie będą sposoby finansowania tego przedsięwzięcia. 

Wójt stwierdził, że planuje się 80% środków z INTERREG oraz do 20% wkładu własnego. 
Najpierw musieliśmy sprawdzić czyją własnością są działki, musi być zmiana w planie. Okazało się że działki 
są naszą własnością,  jednak musi być zrobiona zmiana w planie. Przejście musi być wpisane w planie 
przejść granicznych, na to też potrzebny jest czas. 

R. Łyczakowski w pkt 7  w dniu 2 marca był pkt dot.  złożenia poprawek do wniosku na rozbudowę i remont 
przedszkola w Brodach i  29 marca jest ten sam pkt. 

Wójt – tak ponieważ wniosek przeszedł kontrolę formalną i trzeba było złożyć poprawki. 
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M. Tracz – podczas posiedzenia  zespołu zarządzania kryzysowego podjęto decyzję o wykorzystaniu do 
gaszenia piasku pochodzącego z wałów strzelnicy. Teren ten jest chroniony jako zabytkowy, czy było to 
zgłaszane do Konserwatora zabytków? 

Wójt -  teren ten jest objęty kontrolą konserwatora zabytków, ale tylko budynki. Jest to sytuacja 
nadzwyczajna, bezpieczeństwo ludzi jest sprawą nadrzędną Na spotkaniu  ustalono, że to najlepszy wariant..  

M. Tracz – na właścicielu ciąży obowiązek uporządkowania terenu. Czy w stosunku do tej osoby wyciągnięte 
będą konsekwencje? 
 
4. Informacja Starosty Powiatu Żarskiego o  aktualnej sytuacji po pożarze w Brożku. 
 
Przewodniczący Rady -  na spotkanie nie przybył  Pan Starosta. W imieniu Starosty przybyli p. Cecylia Rak 
Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego, p. Krzysztof Szczechowiak Kierownik Referatu ds. Ochrony 
Środowiska oraz p. Mariusz Myśliwy Naczelnik Wydz. Budownictwa i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wziął p. Edward Bojko – radny powiatu. 

Głos zabrała p. Cecylia Rak, która stwierdziła, że od 21.03.2017r. całość sprawy przejął Starosta. 
Od 22.03.2017r. firma wprowadziła sprzęt i  od 23.03. 2017r. zaczęła zasypywać pogorzelisko..  
Chwilowo prace zostały wstrzymane, ponieważ znaleziono niewypał i oddział saperów musiał go zabrać. 
W związku z tym prace mogą się przedłużyć do końca tygodnia. 
Każdy samorząd powinien mieć zabezpieczone środki na zarządzanie kryzysowe. 
Starosta był na bieżąco informowany o sytuacji w Brożku. 

M. Tracz – obywatele ponoszą koszty za to, że ktoś nie dopełnił swoich obowiązków. 

C. Rak – ten pan musi uprzątnąć teren. 

M. Tracz – czy jest określony termin wywozu pozostałości po pożarze. 

Wójt – jest to pytanie do Ochrony Środowiska, oni po zakończeniu pożaru wydadzą zalecenie pokontrolne, w 
którym określą ostateczny termin uprzątnięcia. 

M. Tracz – w dzień jest wszystko w porządku, w nocy  jest straszny dym i opary. Czy ktoś kontroluje to w 
nocy? 

Pani C. Rak stwierdziła, że w godzinach nocnych jest pod kontrolą właściciela.  

Wójt –  to co jeszcze pozostało może dymić, ale już wczoraj na całą powierzchnię wysypano piasek, z 
każdym dniem dymu będzie mniej. 

M. Tracz spytał czy strona niemiecka proponowała nam pomoc? 

Pani C. Rak – taka możliwość była brana pod uwagę, jednak po przeanalizowaniu sytuacji uznano, że zrobią 
to własnymi siłami. 

R. Janczewski spytał czy to by się wiązało z finansami? 

Pani C. Rak odpowiedziała, że nie. 

Wójt – próbki do badań są pobierane na bieżąco. Strona niemiecka jest informowana o wynikach badań. 

Pani C. Rak – wyniki są publikowane na stronie Starostwa, Urzędu Gminy Brody oraz są przekazywane dla 
strony niemieckiej. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
    podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady   
-   2.03.2017r. - w Urzędzie Gminy podpisywał uchwały 
- 16.03.2017r. - uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu 
- 16.03.2017r.-  brał udział w spotkaniu zespołu kryzysowego  
- 17.03.2017r. – był na spotkaniu Komisji Oświaty 
- 22.03.2017r. – w Urzędzie Gminy ustalał porządek obrad dzisiejszej sesji 
- 27.03.2017r. – był na zebraniu wiejskim w Bieczu 
- 28.03.2017r. - uczestniczył w spotkaniu zespołu kryzysowego. 
 
M. Tracz -  Komisja Budżetu obradowała  16.03.2017r. omówiono materiały sesyjne oraz sprawy planu i 
studium. 
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M. Kowalski – Komisja Oświaty spotkała się 17.03.2017r.  Przewodniczący odczytał wnioski wypracowane 
przez komisję. 
 
6. Informacja o działalności Gminnej  Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
    Alkoholowych za 2016r. 
 
Przewodniczący Rady prosił o zadawanie pytań dla przewodniczącej Gminnej Komisji  która  jest obecna na 
sesji.. 
M. Tracz prosił o informację dot. działalności placówki wsparcia dziennego. 

B. Czahajda – w ubiegłym roku opieką objęto 15 dzieci. Opiekunowie pracowali z uczniami pomagając im w 
nauce.  Skutki były widoczne  , wszystkie dzieci, które miały egzaminy poprawkowe zdały do następnej klasy 
W tym roku do świetlicy uczęszcza 20 dzieci.. 
 
7. Informacja o działalności kompleksu sportowego „Orlik” 
 
Informację o funkcjonowaniu obiektu sportowego ORLIK przedstawił p. Jarosław Hajdul – opiekun obiektu. 
W 2016r. obiekt był otwarty  od 1.04.201r. do 31.12.2017r., w każdy dzień od godz.16 – 21,  
w soboty od 14 - 21

00
.  

Przeprowadzono Turniej piłki nożnej o Puchar Wójta w którym brało udział ok. 100 dzieci.  W maju – otwarty 
tydzień piłki nożnej – uczestniczyło w nim 50 osób. W czerwcu – podczas biesiady odbyły się rozgrywki 
zręcznościowe., w lipcu, sierpniu – prowadzono zajęcia wakacyjne „ szkółka orlika”, gry , zabawy, piłka nożna.  
W październiku dzieci ze szkoły uczestniczyły w turnieju o puchar „TYMBARKU”. Grupa uczniów będzie brała 
udział w rozgrywkach wojewódzkich. 
W grudniu, styczniu i lutym zajęcia były prowadzone w sali gimnastycznej. Dzieci brały udział w turniejach 
piłkarskich  o puchar Wójtów, Burmistrzów okolicznych gmin. 
Obecnie zajęcia są prowadzone, jednak zmieniła się ilość godzin. 
Fundacja Rozwoju Sportu ograniczyła wsparcie finansowe dla ORLIKÓW. My jesteśmy na liście rezerwowej 
J. Hajdul skarżył się na małą frekwencję  dzieci przychodzących na zajęcia. Apeluje do wszystkich do 
mobilizowania dzieci do uczestniczenia w zajęciach.  Należy udostępnić młodzieży dojazd do Brodów . 
Prosi  sołectwa o pomoc w doprowadzeniu do porządku  boisk w Brodach i Grodziszczu.   

R. Janczewski – spytał Wójta, czy podjęto prace naprawy boiska. 

J. Hajdul  - był z panem, który miał to wykonać, ale nie miał odpowiedniego sprzętu. 

R. Janczewski spytał p. sołtys z Brodów czy z funduszu sołectwa Brodów nie można wygospodarować 2 tys. 
zł. na boisko. 

Pani R. Sowa – sołtys Brodów stwierdziła, że w przyszłym budżecie można to zrobić. 

Wójt – w ub. roku boisko było wykoszone. W tym roku też należy to zrobić .  
Spytał p. J. Hajdula czy  to prawda, że ścier na murawie ORLIKA jest szkodliwy, podobno w Holandii 
zanotowano wzrost choroby nowotworowej u osób korzystających z takich obiektów. 

J. Hajdul – na Uniwersytecie Wrocławskim robiono badania w tym kierunku i zauważono u niektórych dzieci 
nieprawidłowości w oddychaniu, nie było to jednak nagminne. 
 
8. Informacja z działalności GOPS, bibliotek za 2016r. 
 
Radni otrzymali na piśmie informacje z działalności GOPS oraz Biblioteki. Informacje  były analizowane na 
posiedzeniach komisji.  

Przewodniczący Rady prosił o zadawanie pytań. 

M. Tracz – w jakiej formie jest udostępniona informacja o karcie dużej rodziny?  
- dlaczego na 500+  jest tyle wniosków nie załatwionych 

Kierownik GOPS p. Józefa  Walczak odpowiedziała, że  informacje o programie „karty dużej rodziny” są na 
stronie internetowej. 
Program 500+ w niektórych przypadkach wymaga decyzji ROPS.  Jeżeli któryś z rodziców pracuje za granicą 
wówczas należy całość dokumentacji danej rodziny wysłać do ROPS  Zielona Góra celem sprawdzenia, czy 
zachodzi koordynacja. ROPS wydaje decyzję, czy gmina ma dokonać wypłaty. ROPS musi uzyskać 
informacje z kraju w którym pracuje wnioskodawca, dlatego to długo trwa. 

Radni przyjęli sprawozdania z GOPS oraz Biblioteki.  
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9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

   a/  uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Zasieki 

Przewodniczący Rady stwierdził, że temat został przepracowany przez komisję, jest opinia radcy prawnego. 
Poddał pod głosowanie projekt powyższej  uchwały. 
Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 osoba była przeciwna, 3 wstrzymało się od  głosu. 

   b/  określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Brody   

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, poddał pod glosowanie projekt uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie ( 14) 
 
   c/  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania    
       bezdomności zwierząt na terenie gminy Brody w 2017r. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i poddał ją pod glosowanie . 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie ( 14) 

   d/ dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów  do nowego ustroju szkolnego 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i poddał ją pod glosowanie . 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych 3 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
   e/ zmiany uchwały Rady Gminy Brody Nr XXIV/159/17 z dn. 23.02.2017r. dot. ustalenia  
       kryteriów rekrutacji, punktacji oraz dokumentów potwierdzających ich spełnianie w  
       przedszkolu gminnym prowadzonym przez Gminę Brody. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że zmieniliśmy kryteria, wprowadziliśmy nową tabelkę  rozszerzając ją o wymagane 
„prawo oświatowe” 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i poddał ją pod glosowanie . 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie ( 14) 

      f/ w spr. zmiany uchwały budżetowej Gminy Brody na 2017r. 

M. Tracz –spytał czy w zmianach ujęto środki na remont dachu w budynku przedszkola w Bieczu. 
Pani Skarbnik – w zmianach i w budżecie tego nie ma, to coś nowego.  
W budżecie na 2018r. – zaplanowane są na ten cel pieniądze w wys. 90 tys.zł. 
W tym roku budżet jest bardzo obciążony ze względu na zadania inwestycyjne, 

Przewodniczący Rady -  remont dachu zapewni bezpieczeństwo dzieci.  Mieszkańcy Biecza deklarują 
pomoc w zagospodarowaniu terenu, Nadleśnictwo  przekaże drewno. Rada ten pomysł popiera. 
Przy takich dużych inwestycjach w Brodach powinno się znaleźć 100 tys. na Biecz. Proponuje temat 
przedyskutować na komisjach w kwietniu. 

M. Maszkowski spytał czy nie można na to wziąć kredytu 

Wójt przypomniał, że to powinna robić Biblioteka. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i poddał ją pod glosowanie . 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.  

    g/  w spr. zatwierdzenia  taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
         dla Gminy Brody. 

M. Tracz – w sprawie gospodarki wodnej nie podjęto żadnych kroków, by to poprawić. 

R. Łyczakowski -  jest duża rozpiętość między wodą  wydobytą, a sprzedaną. Co zrobiono by to uszczelnić? 

Wójt – woda wydobyta była dzielona na sprzedaną czyli fakturowaną oraz na wodę przeznaczoną na  
potrzeby straży pożarnej oraz na płukanie.  
Nasze stawki wody nie są zbyt wysokie w porównaniu do okolicznych gmin. W tej cenie są wliczone ceny 
abonamentu za liczniki. 

Przewodniczący Rady uważa, że cena abonamentu powinna być wyszczególniona, a kwota z niego powinna 
iść tylko na zakup nowych liczników. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i poddał ją pod glosowanie . 
Za podjęciem uchwały nie głosował nikt, przeciwko było 4 radnych, 10 wstrzymało się od głosu. 
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10. Interpelacje, zapytania radnych oraz odpowiedzi . 
 
Przewodniczący Rady pytał czy są interpelacje i zapytania. 
Na piśmie na ręce Przewodniczącego wpłynęły: 2 interpelacje dot. Brożka złożył radny M. Tracz ,  
1 interpelację dot. ścieżki rowerowej złożył wcześniej M. Rudnicki.  Zapytania zgłosił radny M. Tracz. 
O godz. 12

05 
 salę obrad opuścił radny Marek Rubin. 

M. Tracz 

– czy firma Ekorecykling podlega pod RIPOK, 
- dlaczego nic się nie robi w sprawie równania dróg, 
- w marcu był ogłoszony przetarg na budowę drogi ul. Wolności i został unieważniony, dlaczego? 
- mieszkaniec gmin złożył wniosek do Wójta o wykreślenie z ewidencji zabytków, Wójt odmówił, wniosek był 
odrzucony, ten pan starał się pisać do ochrony zabytków do Ministerstwa i otrzymał odpowiedź, że jego 
budynek zostanie wykreślony z ewidencji zabytków z zapisem, że  utracił walory architektoniczne. Zachodzi 
pytanie, jeżeli od 4 lat nic nie było robione to co się stało , dlaczego za pierwszym razem nie można było go 
wykreślić?  

Z-ca Wójta  - jeżeli chodzi o strukturę takich spółek nie mamy wiadomości, ponieważ firma Ekorecykling jest  
rejestrowana w KRS 
-  drogi gruntowe będą równane z chwilą gdy będą odpowiednie warunki pogodowe.  
   Obecnie  padają deszcze, grunt jest namoczony  i równanie dróg  nie poprawi ich nawierzchni. 
-  na wykonanie ul. Wolności nie zgłosiła się żadna firma dlatego ogłosiliśmy drugi przetarg. 

Wójt -  każdy wniosek składany do nas dot. rejestru zabytków zostaje przesłany do Konserwatora Zabytków w 
celu zaopiniowania wniosku. Konserwator Zabytków odpisuje na dwie możliwości - uznaje wniosek za słuszny 
i opiniuje pozytywnie wykreślenie danej nieruchomości z gminnej ewidencji zabytków, lub podtrzymuje 
stanowisko, że  dana nieruchomość powinna w tej ewidencji pozostać. Nawet jeżeli co do zasady uważa, że 
dopuszcza się   wykreślenia z gminnej ewidencji zabytków to z adnotacją, że  z konserwatorskiego punktu 
widzenia budynek nadal posiada walory i wartości historyczno - architektoniczne, co mogło stanowić 
podstawę do ujęcia danego budynku do gminnej ewidencji zabytków. Jeżeli jest taka adnotacja to my 
podtrzymujemy takie stanowisko, że dana nieruchomość jest w gminnej ewidencji zabytków dalej wpisana . 
Czyli wyłączane są tylko te budynki, dla których jest jednoznaczna zgoda Wojewódzkiego Konserwatora 
Zabytków. 
Co do pierwszego pytania to; firma Ekorecykling nie jest w żaden sposób powiązana z naszą RIPOK w 
Marszowie , natomiast w stałej wersji Wojewódzkiego Planu Zagospodarowania Odpadami jest ujęta jako 
instalacja o znaczeniu lokalnym . 
Małe sprostowanie – przetarg nie został unieważniony tylko nie doszło do skutku , nikt się nie zgłosił na 
wykonawstwo  

M. Tracz – czy można pociągnąć do odpowiedzialności rolnika, który podorywa drogę gminną, ciągle ją 
zmniejszając 

Radca prawny – jeżeli ktoś niszczy mienia to podlega odpowiedzialności karnej. 
Radca chce zapoznać się z dokumentami w tej sprawie  i jeżeli potrzeba to zajmie się tą sprawą. 

Z-ca Wójta – drogi gruntowe są  notorycznie zaorywane. Aby coś z tym zrobić należy wznowić granice, by 
wiedzieć ile jest zaorane i móc to udowodnić. Wznowienie granic jest bardzo kosztowne, należałoby zrobić to 
na wszystkich drogach.  

M. Tracz – w ubiegłym roku dostał odpowiedź, że w 2017r. będą wznawiane działki. 

Wójt  -  należy ustalić ile takich dróg jest i ile potrzeba słupków, jednak będzie to ogromna kwota. 

T. Kuczkowski – spytał kto zlecił wykonanie balustrady koło posesji p. Malinowskiego w J. Dolnych. 

Z-ca Wójta odpowiedział, ze zleciła to gmina. 

T. Kuczkowski   - prosi o rozwiezienie  tłucznia na drogę Brody – Jeziory Dolne. 

M. Maszkowski  zgłosił potrzebę 
-  naprawy  zjazdu przy sklepie w Bieczu, 
-  wygałęzienia drogi do cmentarza w Bieczu. 
Spytał czy rozważono możliwość zastosowania dwóch stawek na wywóz nieczystości. 

Wójt  przypomniał, że powinna być jedna stawka ale dla mieszkańców  może gmina dopłacać. 
Radni mogą  dyskutować o tym na posiedzeniach komisji. 
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11. Wolne wnioski 
 
Osoba reprezentująca rodziców, przekazała petycję dot, poprawy nawierzchni parkingu przy szkole. 

Z-ca Wójta – chcieliśmy rozwiązać to systemowo. Musi to być zgodne z zaleceniami Konserwatora zabytków 
i wg opracowanego planu. W 2014r. była dyskusja na ten temat.  
Grupa radnych oraz kierownictwo szkoły  chcieli, by  pokryć plac kruszywem. To nie było dobre rozwiązanie. 

Wójt -  proponowano ułożenie kostki brukowej za 30 tys. zł. przez p. Sykałę. Prace te bez odpowiedniego 
odwodnienia nic nie dadzą. 
Na sesji w 2014r. były zabezpieczone środki ale przeniesiono je na następną kadencję. 

Przewodniczący Rady –proponował, by zobaczyć jak to  zrobili w innych gminach. Można było  ubiegać się o 
pozyskanie środków z zewnątrz. 

Wójt – gmina nie mogą pozyskać środków, ponieważ to nie byłą droga gminna, a nie było takiej możliwości, 
by ją przekwalifikować. 

Lech Kożlak - zgłaszał w Urzędzie Gminy , by zlikwidować skarpę na drodze do J. Dolnych, by odpływała 
woda.  Do dziś nie jest to zrobione. Woda zalewa pola, p.W. Gwoździński powiedział, że nie ma takiego 
przepustu. 
W Brodach na chodnikach  zalega piach z zimy., należy go zebrać. 
Ścieżka rowerowa w kierunku Zasiek jest zanieczyszczona, należy ją oczyścić. 

Wójt – ścieżką  zarządza Zarząd Dróg, napiszemy do nich pismo w tej sprawie., 

Wanda Seul – na drodze od przejścia granicznego nie ma znaku „ zakręt w lewo” 

R. Janczewski – powrócił do petycji  rodziców. Petycję podpisało ponad 200 osób. Parking można 
przygotować etapami, jest za podejściem gospodarskim. 

Wójt – poprzednia naprawa parkingu była robiona sposobem gospodarskim i za 2 miesiące trzeba było sypać 
tłuczniem. Jeżeli nie odwodni się terenu  to żadne działania nie pomogą. 
Wójt   poinformował, że w  sierpniu  dla dzieci  będzie zorganizowany obóz pływacki.  
W dniu 8.04.2017r. przed Urzędem Gminy będzie jarmark wielkanocny. 

Z-ca Wójta   przypomniał,  że nadal  obowiązuje zakaz wypuszczania drobiu. 

Wójt  – nasz wniosek na Datyń został zakwalifikowany do realizacji. 
 
12. Zamknięcie obrad Sesji.     
 
O godz.  12
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 Przewodniczący Rady Gminy p. Lech Kossak zamknął obrady XXV Sesji Rady Gminy Brody.     

 

Protokołowała 
Mirosława Dudziak 


